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Ne kampin lushnjar ka optimizem qe ndeshja ndaj Tiranes do te kalohet me sukses.
“Pavaresisht se perballe do te kemi nje skuader me emer ne fubollin shqiptar, ekipi yne eshte i
motivuar per te dhene me te miren. Marrja e  tre pikeve eshte objektivi kryesor per ne.  Kam
besim se nje objektv i tille do te arrihet “  eshte shprehur mes te tjerash numri nje i pankines
lushnjare, Artan Bano, I cili ndonese me tre mungesa shume te rendesishme ka besim se
skuadra e tij do ta kaloj takimin me sukses.
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